
Referat fra bestyrelsesmødet i Hawboernes forening 25.1. 2025 
Mødedeltagere 

• Mona 
• Karin 
• Hanne Marie 
• Mette  
• Birthe 
• Afbud fra Tove og Lene 

Dagsorden: 
• 1 Toiletterne 
• 2 Ren Natur tilmelding 
• 3 Indkøb af service fortsat 
• 4 Arrangementer i foråret 

 

Ad 1 Vi beslutter at indhente et alternativt tilbud fra Granly. Vi tænker, at Asbjørns tilbud er i 
overkanten, så det vil være godt med et anden bud. Det vil være fint, hvis arbejdet kan udføres, så det 
er færdigt inden maj/juni, hvor huset skal bruges en del. Ellers skal det vente til efter sommeren. 

Vi har fået 30.000 kr fra Vanførefonden, så vi skal have armaturer, der er handicapvenlige. Hvis arbejdet 
bliver forsinket, kan vi bede om udsættelse af overførslen hos Vanførefonden. 

Vi hører mere, når der kommer et tilbud fra Granly. 

Ad 2 Ren Natur handler om at samle affald ind fra naturen. Vi diskuterer, at vi jo samler i forvejen, men 
måske kan vi få et beløb for at samle. Måske kan indsamlingen foregå på forskellige tidspunkter og 
forskellige ruter. Det vil være bedst, hvis man selv kan arrangere sig og ikke er bundet af et bestemt 
tidspunkt. Men det er lidt uklart. Vi beslutter os for at tilmelde os, det kan jo fortrydes, hvis vi ikke 
bryder os om betingelserne. Mette melder os til. 

Ad 3 Der er købt fint service ind. Nu kommer tiden til hynder til stolene Vi diskuterer den hynde, som er 
købt i Ikea og finder, at den er meget fin og velegnet til vores stole. Vi anbefaler, at det er denne model, 
som købes ind – og at der købes lidt ekstra til senere udskiftning. Karin går videre med dette. 

Ad 4 Arrangementer:  

Hjertekurserne 15.2. er på plads. Der er enkelte pladser endnu. 

Spisningen 15.2. Her er kun få tilmeldte lige nu. Vi beslutter, at der skal sendes reminder ud til 
medlemmerne, reminder på FB-siden også, og at der sættes skilte op diverse steder, så der bliver mere 
opmærksomhed på arrangementet. Vi forventer, der kommer flere, og at det bliver til noget. 

22. marts Samlingskraft- arrangementet diskuteres lidt. Vi forventer, det bliver en spændende dag med 
gode oplæg. 

Mette vil forsøge at booke en forsker, Ole Knudsen, til 25. april, hvor Hawboernes hus er reserveret, 
hvis det lykkes. Det er ikke på plads endnu, måske bliver det en anden dato. 



Fælles arbejdsdag i foråret – her diskuterer vi en dato – mon 11. maj kan passe os alle? Lene og Tove?? 
Det vil være en god idé at tænke over, hvilke arbejdsopgaver, der skal laves. Vi skal også tænke 
Signalpladsen ind, for Jørgen kan ikke klare det selv, men kan sætte andre i gang. Vi planlægger med, 
at det bliver en formiddag og så lidt fælles frokost bagefter, så det ikke bliver en hel dag. 

 

Evt.  

Hjertestarter – vi har søgt om en ny hjertestarter med varmeskab hos Trygfonden. Vi får svar efter 1. 
marts. Den skal hænge indenfor for at være i orden. Mona passer den opsatte hjertestarter. 

Nyt møde – vi aftalte ikke en ny dato. 

 

Referat/ Birthe 28.1.25 


